

SUPER 1+3D 单A

How To Play

da ma cai

Support education, play with us!

Select your favourite or lucky four-digit number from 0000 to 9999 and select the Prize Category you wish to play.



Prize Category	How To Win	Winnings*
(A) 1ST	Your selected prize category and numbers match the 1st prize category and its corresponding winning numbers of the relevant 1+3D draw.	RM6,500
(B) 2ND	Your selected prize category and numbers match the 2nd prize category and its corresponding winning numbers of the relevant 1+3D draw.	RM6,500
(C) 3RD	Your selected prize category and numbers match the 3rd prize category and its corresponding winning numbers of the relevant 1+3D draw.	RM6,500
(D) STA	Your selected prize category and numbers match the Starter prize category and any of its corresponding winning numbers of the relevant 1+3D draw.	RM650
(E) CON	Your selected prize category and numbers match the Consolation prize category and any of its corresponding winning numbers of the relevant 1+3D draw.	RM650
(F) TP3	Your selected prize category and numbers match either the 1st, 2nd or 3rd prize category and its corresponding winning numbers of the relevant 1+3D draw.	RM2,168
(G) ALL	Your selected prize category and numbers match either the 1st, 2nd, 3rd, Starter or Consolation prize category and any of the winning numbers of the relevant 1+3D draw.	1st, 2nd or 3rd - RM1,300 Starter Prizes - RM130 Consolation Prizes - RM130

* Based on RM1 bet. Terms & Conditions Apply

* You can also cover all permutations of your four-digit number with the IBOX feature for only RM1.

How To Win

Example

1+3D Result

1st Prize : 2317

2nd Prize : 1880

3rd Prize : 6609

Starter: 2316, 1023, ...

Consolation: 9880, 4578, ...

Example 1:

You bet RM1 each on the following numbers:

1880 1ST
2317 1ST

2317 wins RM6,500
1880 is not a winner

Example 2:

You bet RM1 each on the following numbers:

1880 TP3
2317 TP3
4578 TP3
1023 TP3

1880 wins RM2,168
2317 wins RM2,168
Starter and Consolation are not entitle to any prize

Example 3:

You bet RM1 each on the following numbers:

1880 2ND
2317 ALL
4578 ALL
0123 ALL

1880 wins RM6,500
2317 wins RM1,300
4578 wins RM130
0123 is not a winner

SUPER 1+3D 单A

玩法

da ma cai
Support education, play with us!

Super 1+3D单A游戏的玩法是

从0000到9999数字中，
选择四位数的心仪或
幸运号码然后选择其
奖项类别。



奖项类别	赢奖方法	奖金*
(A) 1ST	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩的1+3D首奖和其号码。	RM6,500
(B) 2ND	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩的1+3D二奖和其号码。	RM6,500
(C) 3RD	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩的1+3D三奖和其号码。	RM6,500
(D) STA	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩的1+3D入围奖和其号码。	RM650
(E) CON	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩的1+3D安慰奖和其号码。	RM650
(F) TP3	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩1+3D的任何一个首奖、二奖或三奖和其号码。	RM2,168
(G) ALL	投注的号码和其奖项类别对中相关开彩1+3D的任何一个首奖、二奖、三奖、入围奖或安慰奖和其号码。	首奖、二奖或三奖 - RM1,300 入围奖 - RM130 安慰奖 - RM130

*奖金根据1个吉投注计算，需符合条规。

* 全保(IBOX)投注以RM1就可网罗下注你心仪号码的所有排列次序。

赢奖方法

例子:

1+3D 成绩

首奖 : 2317

二奖 : 1880

三奖 : 6609

入围奖 : 2316, 1023, ...

安慰奖 : 9880, 4578, ...

例子1:

你以各RM1
投注以下号码:

1880 1ST

2317 1ST

2317赢RM6,500

1880没有中奖

例子2:

你以各RM1
投注以下号码:

1880 TP3

2317 TP3

4578 TP3

1023 TP3

1880赢RM2,168

2317赢RM2,168

入围奖和安慰奖

没有中奖

例子3:

你以各RM1
投注以下号码:

1880 2ND

2317 ALL

4578 ALL

0123 ALL

1880赢RM6,500

2317赢RM1,300

4578赢RM130

0123没有中奖